














 

 

 

 

Toto vytvorili zruční  predškoláci... 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

Pani učiteľkám a včielke Bzučuľke robili len radosť, 

od septembra budú z nich školáci, 

 a my im želáme veľa úspechov v novej škole! 

 

 

 



 

 

Projekt Comenius Regio 

 
Už sa nám ho podarilo ukončiť. V rámci aktivít sme kreslili, maľovali, hrali divadielko, písali 

o zaujímavých témach, skladali puzzle, pozerali rozprávky.... 

 

           
 

                                                                       Reprezentovali sme našu školu 

 

Postavili nám posedenie 

 

      
       Dubodiel Mníchova Lehota 

 

                
                     Selec                                    Nové Mesto nad Váhom              



A už je tu koniec... 

 
 Veru, školský rok nám utiekol. Učenia bolo tak akurát a zaujímavých školských akcií tieţ.  

Videli sme veľa koncertov, vystúpenie dravcov, zašportovali sme si v škole v prírode, zatancovali 

na karnevale. Vystúpili sme s pekným programom pre dôchodcov, na vianočnej besiedke, na Dni 

matiek, na 95. výročí včelárskeho zväzu. Odvšadiaľ sme počuli chválu na to, aké máme šikovné 

deti, ktoré rady recitujú, spievajú a tancujú.  

   Zúčastnili sme sa aj súťaţí- Maľované vajíčko/ Mníchova Lehota/, Hviezdoslavov kubín/ 

Dubodiel/,Matematická pytagoriáda/ Nové Mesto nad Váhom/- v kategórii ţiakov tretieho ročníka 

získali pekné umiestnenie Berta Krchnavá/7. Miesto/ a Stanislav Tyzner/9. Miesto/, Včela v prírode/ 

Nové Mesto nad Váhom/- spoločná trojrozmerná práca našich ţiakov získala 3. miesto, 

prírodovedná súťaţ,  plavecká príprava, olympijský deň v Skalke nad Váhom, kde sme obsadili 1. 

miesto vo vybíjanej a 3. miesto vo futbale v konkurencii 7 škôl.  

Športový deň ku Dňu detí aj s deťmi MŠ prebehol výborne, počasie bolo trochu chladnejšie, 

ale program bol výborný a to aj vďaka Klubu kálnických mamičiek, ktorý nám  zaplatil šaša,  

dobrovoľným hasičom/ Šicko, Borcovan/, ktorí pomohli s odvozom detí, opekaním, dali sladkosti,  

Ţanete Potočkovej, ktorá nám dala vineu a sladkosti, objednala šaša, pani Kucharovičovej, ktorá 

nám objednala potraviny a dala perníky, pánovi Filipovi, ktorý pripravil športové podmienky na 

ihrisku, pánovi starostovi Ing. Krchnavému za drevo a raţne na opekačku. Im všetkým veľmi pekne 

ďakujeme! 

 Dostali sme sa na záver cezhraničného projektu  Comenius Regio, uţ len musíme 

vypracovať  dokumenty, potrebné  na záver. Projekt sme úspešne zvládli s podporou pána starostu 

Ing. Krchnavého, ktorý bol koordinátorom, a s výraznou  pomocou pána Milana Buša, prekladateľa 

a metodika v jednej osobe. V pamäti nám dlho ostanú spoločné stretnutia s maďarskými kolegami, 

ktoré boli podnetné nielen pre našu profesionálnu prácu, ale spoznali sme aj príjemných 

a priateľských ľudí tak zanietených pre svoju prácu ako sme my.  

 Počas školského roku nám pomáhalo veľa rodičov našich detí, za čo im veľmi ďakujeme. 

Menovať ich nebudem, aby som na niekoho nezabudla. Všetkým sme vďační aj za to, čo nám dajú 

alebo pomôţu urobiť a zabezpečiť.  Osobitne ďakujem Pavlovi Pavlechovi a jeho pomocníkom za 

vyhotovenie dreveného posedenia pod prístrešok v areáli základnej školy,  rodičom , ktorí nám 

pomáhajú kosiť záhradu, regulovať kúrenie, postrekujú burinu, pomáhajú s opravami,  prinášajú 

papiere na kreslenie, sirupy, kancelárske potreby, hračky do ŠKD. Ďalej ďakujem Milošovi 

Valovičovi za porýľovanie školského políčka, Potočkovej Ţanete za sponzorský príspevok 

a sladkosti pre deti, Klubu kálnických mamičiek za sponzorský príspevok z trţby na  vianočných 

trhoch, ţenám-cvičenkám za sponzorský príspevok, všetkým , ktorí mi pomohli presadiť 

vybudovanie WC a deliacich stien do materskej školy, o ich realizáciu sa postará Pavol Pavlech 

a Miroslav Harmady.                                              

Potešili sme sa aj za poukázanie 2% z daní. Okrem zamestnancov školy , niektorých  našich 

rodičov, nám dala vysokú čiastku aj firma Lauris.  

O pár dní sa končí školský rok, deťom ţelám pekné slnečné prázdniny bez úrazov, rodičom, 

zamestnancom školy krásne dovolenky plné oddychu, pohody a relaxu!  Našim odchádzajúcim 

štvrtákom ţeláme veľa šťastia v novej škole, dobrých kamarátov a tých najlepších známok! 

 

Mgr. Monika Roháčková 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Boli sme v Bratislave 
 

S našou pani učiteľkou sme boli v Bratislave pozrieť si mesto a pamiatky. Navštívili sme 

Bratislavský hrad, Michalskú bránu, Dóm sv. Martina a iné. Prezidentský palác bol veľmi veľký a 

krásny. Videli sme tam hradnú stráţ aj jej výmenu. Oproti palácu je krásna fontána. Veľmi sa nám 

páčila cesta Prešporáčikom, ktorý nás vozil po meste a vyviezol nás aţ na Bratislavský hrad. 

Obedovali sme v Mcdonalds. Bola to veľká zábava.  

 

                           Štvrtáci 

 


